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Dnr  Kommunfullmäktige 2015-06-17 § 123 

Svar på frågor 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Frågorna 1 – 7 är besvarade. 
 

Ärendebeskrivning 

Följande frågor har lämnats in till dagens sammanträde: 

 

1. Fråga från Mats Skoglund (V) till kommunstyrelsens ordförande 

Monica Pettersson (M) om samarbetet med Villeroy & Boch. 

2. Fråga från Thorulf Empfevik (SD) till kommunstyrelsens ordförande 

Monica Pettersson (M) om en enkel fråga. 

3. Malin Åberg Aas (MP) till kommunstyrelsens planutskotts 

ordförande Anders Gullander (FP) om en enkel fråga. 

4. Siv Strömbäck (MP) till utbildningsnämndens ordförande Marie 

Bladholm (M) om hantering av förstudien gällande tilläggsbelopp 

och kommungemensamma resursgrupper. 

5. Kenneth Ehrnstedt (S) till utbildningsnämndens ordförande Marie 

Bladholm (M) om skolskjuts vid växelvis boende. 

6. Annika Andersson Ribbing (S) till kommunstyrelsens ordförande 

Monica Pettersson (M) om Stavsnäs Vinterhamn. 

7. Andrine Winther (S) till ordförande i tekniska nämnden Malin Bellander 

(M) om en enkel fråga. 

8. Henrik Paulsen (S) till kommunstyrelsens ordförande Monica 

Pettersson (M) om Fråga om Värmdösalen. 

9. Kenneth Ehrnstedt (S) till kommunstyrelsens ordförande Monica 

Pettersson (M) om Värmdösalens tillgänglighet. 

 

Frågorna 1 – 7 besvaras. Frågorna 8 – 9 besvaras inte p.g.a. tidsbrist. 
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